

DIFFERENCE

Professional and Other Services (including salaries)	- \$ 17,400
Transportation and Communications	+ 53,172
All Other Expenditures	- 200
TOTAL	+ \$ 35,572

Therefore \$35,572.00 is requested in new funds.

The original budget was approved by the Committee on the 2nd day of April 1987.

The revised budget was approved by the Committee on the 8th day of December, 1987.

The undersigned or an alternate will be in attendance on the date that this budget is being considered.

Joan Neiman
Chairman, Standing Senate Committee on
Legal and Constitutional Affairs

Date: December 8, 1987

Approved by:

Guy Charbonneau
Chairman, Standing Committee on Internal
Economy, Budgets and Administration

Date: December 15, 1987

For information purpose only

Budget authorized for the period October 1st, 1985 to March 31st, 1986	\$ 52,750
Budget authorized for the period April 1st, 1986 to March 31st, 1987	\$ 61,700
Budget authorized for the period October 1st, 1986 to March 31st, 1987	\$ 34,940
Original Budget authorized for the period April 1st, 1987 to March 31st, 1988	\$ 44,140

DIFFÉRENCE

Services professionnels et autres (y compris les salaires)	- 17 400 \$
Transports et communications	+ 53 172
Autres dépenses	- 200
TOTAL	+ 35 572 \$

Donc, 35 572 \$ sont demandés en fonds nouveaux

Le budget original ci-dessus a été approuvé par le Comité le 2^{ème} jour du mois d'avril 1987.

Le budget révisé a été approuvé par le Comité le 8^{ème} jour du mois de décembre 1987.

Le soussigné ou son remplaçant assistera à la séance au cours de laquelle le présent budget sera étudié.

Le Président du Comité permanent du Sénat des
affaires juridiques et constitutionnelles
Joan Neiman

Date: Le 8 décembre 1987

Approuvé par:

Le Président du Comité permanent de la région
intérieure, des budgets et de l'administration
Guy Charbonneau

Date: Le 15 décembre 1987

Renseignements à titre d'information seulement

Budget autorisé pour la période du 1 ^{er} octobre 1985 au 31 mars 1986	52 750 \$
Budget autorisé pour la période du 1 ^{er} avril 1986 au 31 mars 1987	61 700 \$
Budget autorisé pour la période du 1 ^{er} octobre 1986 au 31 mars 1987	34 940 \$
Budget original autorisé pour la période du 1 ^{er} avril 1987 au 31 mars 1988	44 140 \$